
Protokół Nr 39/2021

z posiedzenia Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej Rady Miej.skiej w Sępólnie
Krajeńskim w dniu 15 września 2021r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności oraz
zaproszeni goŚcie:

1.

2.

3.

4.

5.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
Radny - Zdzisław Szwarc;
Sekretarz Gminy - Dariusz Wojtania;
Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich - Beata Kozłowska;
Pracownik Ośrodka Pomocy Społecznej - Przemysław Wilkowski.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Tobiasz Świniarski, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. przeprowadzenia wyborów uzupełniających do
Rady Sołeckiej Sołectwa Kawle;
Informacja w zakresie realizacji dodatków mieszkaniowych;
Informacja w zakresie współpracy z organizacjami pozarządowymi;
Opinia w sprawie wniosku o przyjęcie repatriantów;
Opinia w sprawie wmurowania kapsuły czasu;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Sekretarz Gminy przedstawił Komisji projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie
przeprowadzenia wyborów uzupełniających do Rady Sołeckiej Sołectwa Kawle.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.3 Pracownik Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawił Komisji informację w zakresie
realizacji dodatków mieszkaniowych (informacja stanowi za%cznik do niniej szego protokołu).

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad.4. Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich przedstawił Komisji informację w zakresie
współpracy z organizacjami pozarządowymi (informacja stanowi za%cznik do niniejszego
protokołu). Zostało ogłoszonych osiem konkursów ofert, przekazano środki finansowe w
kwocie ponad 600tys.zł. Podkreśliła, że zostało złożonych mniej ofert ze względu na panującą
pandemię, jedna oferta została odrzucona ze wzg%:dów merytorycznych. Pani Miczko zapytała,
czy firma ,,Forest? zrezygnowała z prowadze,hia dzraimosci Kierowmk Referatu SO
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odpowiedziała, że wpłynęło pismo w tej sprawie do Burmistrza informujące, iż podmiot
przeniósł ssvo5ą działalność do Jerzmionek, nie %dzie jejjuż prowadził w Sępólnie Krajeńskim.
Dodała, że działalność terapeutyczną zamierza nadal prowadzić w Hotelu Jan jego właściciel
Spółka Kapost.

Komisja przyjęła przedstawioną informa'cję do wiadomości.

Ad.5. Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich poinformowała, że wpłynęły dwa wnioski o
przyjęcie repatriantów na teren naszej gminy. Przypomniała, ze w świetle ustawy o repatriacji
w przypadku przyjęcia repatrianta gmina powinna zapewni mu wyposażony lokal mieszkalny
i ponosić koszty utrzymania przez okres nie krótszy niż dwa lata. Podkreśliła, że w chwili
obecnej jest złożonych 51 wniosków o przydzielenie lokali mieszkalnych.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie negatywnie wnioski o przyj«ęcie repatriantów.

Ad.6. Pan Juhnke poinformował, że zostało zorganizowane spotkanie w sprawie zawartości
kapsuły czasu. Ustalono, że le;.dzie zawierać ona krótki list przewodni oraz listy uczniów klas
czwartych szkół gminnych. Pani Miczko przypomniała o propozycji umieszczenia w kapsule
najnowszego biuletynu informacyjnego zawierającego informacje o gminie.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie propozycje wskazane przez Pana Juhnkego z
jednoczesnym uwzględnieniem najnowszego biuletynu informacyjnego gminy.

Ad.7. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu sierpniu br.

Ad.8. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pani Miczko zwróciła się o doprowadzenie do zdjęcia tablic informujących o lokalizacji
nieistniejącego już ośrodka ,,Forest?.

g

protokołował:
i

Tomas-z Dix
'l

l
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,ewodniczący Komisji
',obiasz Świniarski
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